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一眾嘉賓與學生大使合照。
The guests and student ambassadors posed for a group photo.

本院副主席何猷啟先生(左二)致送紀念品予主禮嘉賓青年
發展委員會青年發展基金及計劃行動小組召集人陳博智
太平紳士(右二)。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 2), Vice-Chairman, presented a 
souvenir to the Guest of Honour, Mr. CHAN Pok Chi, Jonathan, 
JP (right 2), Convenor of Youth Development Commission 
Action Group on Youth Development Fund and Programmes.

本院主席兼名譽校監鄧明慧女士( 右五)、「東華三院李文輝先生夫人大學獎學金」 捐助人李沅鈞先生
(左五)、東華三院154周年獎學金評審委員兼香港中學校長會主席連鎮邦先生(右二)、董事局成員、行政
總監蘇祐安先生(右一)及教育科主管吳奇壎先生(左一)勉勵學生繼續追求卓越表現。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 5), the Chairman cum Honorary School Supervisor, Mr. Joseph LI (left 5), 
Scholarship Donor of “TWGHs Mr and Mrs Li Ven Fuen University Scholarship”, Mr. LIN Chun Pong (right 2), 
Member of the Selection Board of TWGHs 154th Scholarship cum Chairman of Hong Kong Association of the 
Heads of Secondary Schools, along with other Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (right 1), Chief 
Executive of TWGHs, and Mr. WU Kee Huen, Kenneth (left 1), Head of Education Division, encouraged students to 
continue striving for excellence.

本院主席兼名譽校監鄧明慧女士(右)致送
紀念品予「東華三院李文輝先生夫人大學
獎學金」捐助人李沅鈞先生(左)。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right), the 
Chairman cum Honorary School Supervisor, 
presented a souvenir to Mr. Joseph LI (left), 
Scholarship Donor of “TWGHs Mr and 
Mrs Li Ven Fuen University Scholarship”.

本 院 主 席 兼 名 譽 校 監 鄧 明 慧 女 士
（ 右 五 ） 及 東 華 三 院 1 5 4 周 年 獎 學 金
評審委員兼香港中學校長會主席連鎮邦
先生（左二）祝賀得獎學生。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 5), 
the Chairman cum Honorary School 
Supervisor, and Mr. LIN Chun Pong (left 2), 
Member of the Selection Board of TWGHs 
154th Scholarship cum Chairman of 
Hong Kong Association of the Heads of 
Secondary Schools, congratulated the 
student awardees.

穎匙培訓顧問有限公司首席顧問林淑穎女士(前排右三)擔任主講嘉賓。 
Ms. Pinky LAM (first row, right 3), Principal Consultant of Wings Training Consultancy 
Limited, was guest speaker of the Workshop.

為推動校園正向和諧的工作文化，東華三院教職員聯絡辦公室舉行工作坊，30位屬下中學、小學、幼稚園及特殊

學校校長、副校長及主任學習正向溝通與聯繫軟技巧。

To promote a positive and harmonious work culture in schools, the School Staff Relations Office of TWGHs 

organised the Workshop, which aimed at enhancing the soft skills of positive communication and networking for 

30 principals vice-principals and senior teachers from our secondary and primary schools, kindergartens, and 

special schools.

服務焦點
SERVICE FOCUS

運用MBTI正向聯繫心理學之學校管理層工作坊
Using MBTI to Illustrate Positive Psychology 
Workshop for School Leaders

28.228.2

服務焦點
SERVICE FOCUS

MY WAY中學生生涯發展教育計劃 – 
聯校嘉許禮暨分享會
TWGHs Joint-School Commendation 
Ceremony cum Experience Sharing of the 
"MY WAY" Project on Career Life Planning 
for Secondary School Students

1.31.3

本 院 董 事 局 成 員 及 嘉 賓 頒 發 感 謝 獎 座 予 一 眾 合 作 機 構 ， 以 及 東 華 1 「 + 」 聯 校 師 友 計 劃

校友友師，並嘉許參與計劃的學生，鼓勵他們把握機遇，找尋未來發展路向。

The Board Members of TWGHs and the guests presented Appreciation Awards to participating 

organisations, alumni from Tung Wah 1 “Plus” Mentorship Programme, and several TWGHs 

Students. They also encouraged the students to embrace opportunities and explore potential 

paths for future development.

服務焦點
SERVICE FOCUS

東華三院獎學金頒獎典禮2024/2025
TWGHs Scholarship 
Presentation Ceremony 2024/2025

15.315.3

東華三院向65名學生頒發「東華三院154周年獎學金」及17項院屬獎學金，以獎勵在2024

年中學文憑考試成績優異、品行、服務及課外活動各方面均有傑出表現，並升讀香港高

等教育院校的學生，勉勵他們繼續努力不懈。

TWGHs 154th Scholarship, along with 17 other scholarships, have been awarded to 

65 students who have been admitted to Hong Kong tertiary institutions. These 

students demonstrated outstanding performance in the 2024 Hong Kong Diploma of 

Secondary Education Examination, as well as commendable behaviour and 

participation in community services and extra-curricular activities. These awards aim 

to encourage them to keep up with their commendable efforts.

服務焦點
SERVICE FOCUS 東華三院升讀內地大學獎學金頒獎禮暨

 內地升學分享會2024/2025
TWGHs Mainland Universities Scholarship Presentation 
Ceremony cum Admission Information Session 2024/2025

8.38.3

東華三院共有30名正於內地就讀大學課程的畢業生獲頒發合共港幣35萬元獎學金。是次頒獎禮以視像形式舉行，邀得黃乾亨基金

代表黄英傑先生為主禮嘉賓。本院副主席暨學務委員會主任委員蔡加怡女士(左)亦有參與並祝賀各得獎者。

A total of 30 TWGHs graduates currently studying at universities in the mainland of China were awarded the scholarship totalling 

HK$350,000. The Ceremony was conducted via video conferencing, and Mr. David WONG, representative of the Phillip K.H. 

Wong Foundation, attended the Ceremony as an honourable guest. Meanwhile, Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (left), Vice-Chairman 

cum Chairman of the Education Committee of TWGHs, also joined the Ceremony and congratulated all the awardees. 


